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OP 6 JUNI ZIJN ER VERKIEZINGEN.
We kiezen dan de Europese Parlementsleden. Nederland ligt in 
Europa. Het gaat dus ook over ons. Als je mag stemmen, moet je dat 
dus zeker doen! Het liefst op Bert-Jan Ruissen van de SGP. Wat de 
SGP belangrijk vindt, kun je hier lezen.



CHRISTELIJK
De SGP vindt de Bijbel heel belangrijk.
God weet wat het beste voor ons is.
Daarom moeten we over God vertellen.
Bert-Jan Ruissen doet dat in Europa.
Hij wil dat graag blijven doen.



VERVOLGING
Veel mensen geloven in God.
In sommige landen worden zij gehaat en gedood.
Dat heet vervolging en dat is heel erg.
Christenen zijn de grootste groep vervolgden.
De SGP wil dat geloofsvervolging stopt.



LEVEN
De SGP vindt dat alle mensen mogen leven.
Oude mensen en jonge mensen.
Ook baby’s in de buik van hun moeder.
Soms worden zij gedood.
Dat mag niet en dat moet stoppen.



GEZIN
Het is fijn om bij je eigen papa en mama te zijn.
Ook voor baby’s.
Bij draagmoederschap kan dat niet.
Mensen kopen dan vaak de baby van een moeder.
Dat is niet goed.



ISRAËL
Er zijn vorig jaar heel veel Joden in Israël vermoord.
En in Europa worden ze uitgescholden.
Dat is heel erg. 
Jodenhaat moet stoppen.
De SGP neemt het voor deze mensen op.



SAMENWERKEN
In Europa werken veel landen met elkaar samen.
Dat is goed en dat moet zo blijven.
Maar soms bemoeit Europa zich met te veel dingen.
Dat moet stoppen.
Wij zijn de baas in ons eigen land.



EURO
In heel Europa kun je met hetzelfde geld betalen.
Dat heet de euromunt. 
Daar zijn belangrijke afspraken over gemaakt.
Landen moeten die afspraken beter nakomen.
Anders wordt de euro te duur voor ons. 



ONDERNEMEN
Als je een bedrijf hebt, dan ben je ondernemer.
Ondernemers zorgen voor banen.
Een baan is belangrijk om geld te verdienen.
Door allerlei regels hebben ondernemers het moeilijk.
De SGP wil daarom minder regels.



ETEN
Gezond eten en drinken is belangrijk.
Boeren en vissers zorgen daarvoor.
Dat moet zo blijven.
Het is jammer als boeren of vissers stoppen.
Europa moet hen helpen om door te gaan.



NATUUR
De lucht en het water zijn soms vies.
Dat is ongezond voor mensen en dieren.
We moeten zuinig zijn op de natuur.
Niet met mooie voornemens. 
Maar door echt dingen te doen.



VLUCHTELINGEN
Veel mensen vluchten naar Europa.
Ze zijn in hun eigen land niet veilig.
Omdat er oorlog is, of omdat ze de Bijbel lezen.
De SGP wil deze mensen helpen.
Maar als je geen vluchteling bent, moet je terug.



OORLOG
Er is oorlog tussen Oekraïne en Rusland. 
Nederland en Europa moeten Oekraïne helpen.
Maar ook Amerika moet helpen.
We werken goed met Amerika samen in de NAVO.
Daarom is de NAVO heel belangrijk.
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